
 

 

 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 

e-mail: office@fnps.sk, www.fondnapodporusportu.sk 

Číslo zápisnice: FNPŠ-DR-4/2024 

 

 

ZÁPISNICA 

z 31. zasadnutia dozornej rady Fondu na podporu športu 

 

 

Miesto konania: sídlo FNPŠ, Príkopova 3255/6 831 03 Bratislava  

Dňa:   02. október 2024 (streda)  

Čas:   od 10:00 hod. – do 11:00 hod. 

 

Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 

 

Miloš Tomáš, predseda DR FNPŠ 

Mária Machová, členka DR FNPŠ 

Alexander Cirák, člen DR FNPŠ 

 

Členovia správnej rady FNPŠ prizvaní na zasadnutie: 

 

Lukáš Pitek, predseda SR FNPŠ 

 

Pracovníci FNPŠ prizvaní na zasadnutie:  

 

Radoslav Jenčuš, poverený vedením kancelárie FNPŠ 

Jozef Tvrdoň, ekonóm FNPŠ  

Renáta Droppová, office manager FNPŠ 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 

 

1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGAMU ZASADNUTIA VRÁTANE 

PRÍPADNÝCH ZMIEN A DOPLNKOV A SCHVÁLENIE OVEROVATEĽA ZÁPISNICE 

 

Zasadnutie dozornej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „DR FNPŠ“) otvoril predseda 

DR FNPŠ p. Tomáš, ktorý na úvod privítal členov DR FNPŠ prítomných na zasadnutí 

a skonštatoval, že DR FNPŠ je uznášaniaschopná. Následne dal hlasovať o návrhu programu, 

ktorý bol pred zasadnutím dňa 24. septembra 2024 zaslaný všetkým členom DR FNPŠ v rámci 

pozvánky na zasadnutie. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia bola poverená p. Droppová 

a za overovateľa zápisnice bol navrhnutý p. Tomáš. Všetci členovia DR FNPŠ sa dohodli na 

tom, že  podklady na rokovanie im budú zasielané na ich pracovné e-mail adresy.  

 

Návrh programu zasadnutia DR FNPŠ: 

 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien 

a doplnkov a schválenie overovateľa zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení /informácia predsedu SRF/ 

3. Informácia od predsedu Správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného 

zasadnutia 

4. Informácia k zmenám a čerpanie rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024 

5. Rôzne 

 

Členovia DR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

Uznesenie č. 1/4/2024 

 

Dozorná rada Fondu na podporu športu schvaľuje predložený návrh programu 

zasadnutia a p. Miloša Tomáša za overovateľa zápisnice. 

 

Hlasovanie o návrhu: 

Prítomní: 3 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

2. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 

 

Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení DR FNPŠ FNPŠ boli splnené. 

 

Uznesenie č. 2/4/2024 

 

Dozorná rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 

Hlasovanie o návrhu: 

Prítomní: 3 

Za: 3 
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Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

3. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD 

JEJ POSLDNÉHO ZASADNUTIA 

 

Predseda správnej rady Fondu na podporu športu p. Pitek stručne zhrnul podstatné témy 

prerokované na ostatných zasadnutiach Správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len 

„SR FNPŠ“) (50. zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu konané dňa 23.05.2024, 

51. zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu konané dňa 27.06.2024 a 52. 

zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu konané dňa 15.08.2024).   

  

Informoval o schvaľovaní a navyšovaní alokácie v rámci Výzvy č. 4, pričom do každého regiónu 

bolo pridelených rovnakých 35 miliónov eur. Celkovo bolo podporených 73 projektov.  

 

Ďalej informoval o rozhodnutí do budúcna zvýšiť minimálnu alokáciu pre každý región z 

pôvodných 6,25 % na minimálne 11 %. Toto rozhodnutie sa následne premietlo do Výzvy pre 

obce do 3000 obyvateľov a bolo prezentované aj v mediálnych výstupoch.  

 

Členov DR FNPŠ upozornil na žalobu podanú na KS v Bratislave organizáciou „STARZ“. 

Žaloba sa týka prehodnotenia ich žiadosti a zrušenia rozhodnutia FNPŠ v rámci Vývy č. 4. 

Informoval, že FNPŠ bude v tejto veci právne zastupovať JUDr. Tomáš Gábriš. 

 

Rovnako stručne informoval o nasledovných témach: 

 

- Nová výzva pre obce do 3000 obyvateľov; 

- Hlasovanie SR FNPŠ per rollam, ktorým bolo odsúhlasené navýšenie rozpočtu o 22 

mil. eur (z toho 5 mil. eur na výzvu pre obce do 3000 obyvateľov a 17 mil. eur na 

projekty ŠINV); 

- Schválenie uznesení na zasadnutí SR FNPŠ v Spišskej Novej Vsi pre projekt 

Tréningové centrum žiactva Malá Franková, ktorému bolo pridelených 4,9 mil. eur, a 

projekt City Aréna v Trnave, podporený sumou 1 mil. eur v rámci príprav na 

Majstrovstvá Európy do 21 rokov; 

-  Predstavenie pilotného projektu Olympijského centra talentovanej mládeže v Stupave; 

-  Zimný štadión v Spišskej Novej Vsi, ktorý sa nachádza v užšom výbere na 

organizovanie MS do 18 rokov v roku 2026, s plánovanou rekonštrukciou vo výške cca 

5,8 mil. eur; 

-  Prípravy na ME do 21 rokov vo futbale, vrátane dobudovania potrebných tréningových 

plôch v Košiciach a Bratislave, kde prebiehajú rokovania; 

- Ambície využitia športovej infraštruktúry Slovakia Ring pre zorganizovanie podujatia 

seriálu Moto GP na Slovensku, pričom v tejto súvislosti budú prebiehať rokovania s 

predstaviteľmi tejto športovej infraštruktúry; 

- Otvorenie diskusie o ďalších projektoch v oblasti bojových umení, ako sú džudo a 

karate, pričom rokovania zatiaľ neboli ukončené. 

 

DR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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Uznesenie č. 3/4/2024 

 

Dozorná rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie predsedu SR 

FNPŠ o prijatých uzneseniach a výsledkoch rokovaní SR FNPŠ konaných v rámci 50. - 

52. zasadnutia SR FNPŠ. 

 

Hlasovanie o návrhu: 

Prítomní: 3 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

4. INFORMÁCIA K ZMENÁM A ČERPANIE ROZPOČTU FONDU NA PODPORU ŠPORTU 

NA ROK 2024 

 

Slova sa ujal p. Cirák, ktorý opätovne zdôraznil potrebu, aby FNPŠ informoval Ministerstvo 

financií SR o odhadovaných sumách čerpania finančných prostriedkov v rámci plánovaných 

výziev pre žiadateľov v nasledujúcom období (roku 2025), ako aj o spôsobe čerpania 

alokovaných prostriedkov zo strany príjemcov. 

 

P. Jenčuš, následne položil p. Cirákovi otázku ohľadom komunikácie týkajúcej sa budúceho 

čerpania financií, a či by sa FNPŠ mal obracať na Ministerstvo cestovného ruchu a športu SR 

so svojimi plánmi. 

 

P. Tomáš, objasnil, že kontakt s Ministerstvom cestovného ruchu a športu SR prebieha cez p. 

Pialu, ktorý vedie sekciu rozpočtu a ekonomiky. P. Jenčuš, potvrdil, že ho p. Piala kontaktoval 

s otázkou, čo bude FNPŠ robiť s navýšením. Na dnešnom zasadnutí DR FNPŠ p. Jenčuš 

predstaví finančný plán FNPŠ a načrtne odhadovaný stav na konci roka. 

 

Následne p. Jenčuš vysvetlil prítomným zostavenú tabuľku s rozpočtom, pričom upozornil, že 

k podstatnej časti čerpania finančných prostriedkov dôjde až v roku 2025. 

 

P. Jenčuš tiež predstavil zámer FNPŠ od roku 2025, vzhľadom na schválený rozpočet na roky 

2025–2027, kde by FNPŠ rozdeľoval finančné prostriedky, ktoré má schválené, no ešte nie sú 

na účte FNPŠ. Vyjadril obavy, že by FNPŠ mohol prideľovať prostriedky, ktoré fyzicky ešte 

nemá. Cieľom by bolo čo najefektívnejšie vyčerpať plánovaných 60 miliónov eur. 

 

P. Cirák súhlasil, že je potrebné nájsť riešenie, ktoré umožní poskytovať prostriedky na 

investície s viacročným presahom. Verí, že ak bude FNPŠ pripravený spolu s legislatívou na 

Ministerstve cestovného ruchu a športu SR, Ministerstvo financií SR sa tým bude môcť 

zaoberať. 

 

P. Tomáš, následne navrhol schváliť predložený návrh navýšenie rozpočtu o 13 miliónov eur 

na rok 2024 v prípade, že tieto prostriedky budú fondu poskytnuté. 
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DR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

 

Uznesenie č. 4/4/2024 

 

DR FNPŠ vyjadruje súhlas s návrhom na zmenu rozpočtu FNPŠ na rok 2024 za 

predpokladu, že Dodatok č. 4 k Zmluve č. 0095/2024 o poskytnutí príspevku na rok 

2024, nadobudne platnosť a účinnosť v súlade s platnými právnymi predpismi a 

odporúča SR FNPŠ schváliť zmenu rozpočtu na rok 2024. 

 

Hlasovanie o návrhu: 

Prítomní: 3 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

5. RÔZNE 

 

P. Tomáš vyzval prítomných aby sa v rámci bodu Rôzne vyjadrili. 

 

P. Cirák sa ínformoval k manažérskemu prehľadu, s akými príjmami fond v rokoch 2025 – 

2027 počíta. P. Jenčuš reagoval, že momentálne podľa platného zákona vo výške 20 mil. € 

ročne, ale pracuje sa na verzii podľa návrhu zákona tj. 60 mil. ročne. 

 

P.Cirák podotkol, že v rámci plnenia rozpočtových limitov je potrebné sústrediť sa v budúcom 

a ďalších rokoch na to, aby čerpanie výdavkov fondu bolo každý rok v súlade so schváleným 

limitom verejných výdavkov na úrovni prijatých prostriedkov v hodnote 60 mil. eur. 

 

Na záver zasadnutia predseda DR FNPŠ p. Miloš Tomáš navrhol termín ďalšieho 

zasadnutia DR FNPŠ na začiatok decembra 2024 a poďakoval prítomným členom DR 

FNPŠ za aktívnu účasť na zasadnutí. 

 

 

 

 

 

 

 

Miloš Tomáš      Miloš Tomáš   

predseda Dozornej rady FNPŠ    predseda Dozornej rady FNPŠ 

           a overovateľ zápisnice  


